

# Bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening

Deltagere: Anne Galberg Larsen, Bent Hjartdal Jensen, Anne Christensen, Lene Larsen og Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Steen Frølund

Fraværende: Charlotte Chabert, Stig Jensen

Sted: Klubhuset

Dato og tid: 22. marts 2023. Kl. 18:00

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde

Referent: Anne Christensen

**Agenda punkter:**

1. Valg af dirigent.
2. Meddelelser fra Landsforeningen.
3. Meddelelser fra Kredsen
4. Meddelelser fra udvalg
5. Landsmøde 2023
6. Møde med PH omkring aktiviteter
7. Evt.
8. Næste møde.

---

1. Dirigent  
Steen Frølund

2. Meddelelser fra Landsforeningen  
Ingen.

3. Meddelelser fra Kredsen  
Ingen.

4. Meddelelser fra udvalg

Klubhusudvalg:

Møde med PH. PH vil gerne henstille til at vore hvalpe ikke besørger bag PH's klubhus. Når PH har lagt spor på den store bane, vil de meget gerne at der ikke luftes. Det er svært at se hvornår der er lagt spor for der bruges ingen pinde. Vi skal prøve en løsning med en form for flag der kan indikere at der er lagt spor. Vi skal huske at vi deler område med PH og alle skal være her.

Webudvalget:

Der har været kursus i klubmodulet, men vi havde desværre ikke nogen deltagere med.

Træneruddannelsesudvalget:

Det går godt i udvalget. Der er kommet 2 nye (Mette Nisbet og Anne Christensen) i udvalget til at tage fra på opgaverne.

Konkurrenceudvalget:

Der er C lokalkonkurrence d. 24. april.

Aktivitetsudvalget:

Der er lagt aktiviteter under event.

25.3. Hoopers og Rally. Desværre ikke lagt ud så det aflyses.

2.4. Skovtur.

10.6. Gåtur rundt om søen.

5. Landsmøde

Bent Hansen blev hædret for sit 25-års jubilæum som dommer.

Aflønning af kredsinstruktører. Der er indført en dispensationsperiode (forsøgsordning) på 3 år, hvor kredsinstruktører kan aflønnes. Instruktørerne har selv ansvar for at indrapportere til Skat, men skal have et bilag fra klubben. Kredsinstruktørerne skal give 3 kurser om året gratis til DcH.

Kontingent forbliver uforandret trods underskud i Landsforeningen.

6. Møde med PH om aktiviteter

Et medlem har kontaktet Skov – og Naturstyrelsen og på vegne af RcH klaget over at PH har forrang til at få booket skov. Medlemmet skal have en advarsel over at have optrådt på vegne af RcH når vedkommende ikke tegner klubben.

7. Evt.

Bør vi bede trænerne om at prioritere hvalpe og fortsætter hold, da vores medlemstal er meget afhængig af at vi har disse hold? Trænerne skal selv bestemme hvilke hold de tager og det er også vigtigt at de nuværende hold fortsætter.

Der er ansøgt om at efterisolere klubhuset og først når det er afgjort (og udført) skal vi have klubhuset malet.

8. Næste møde

19.6. kl. 18:00.